

34th Local Vessels Advisory Committee Meeting

本地船隻諮詢委員會第 34 次會議

Date : 9 July 2024 (Tuesday)
日期 : 2024 年 7 月 9 日 (星期二)
Time : 9:30 a.m.
時間 : 上午 9 時 30 分
Venue : Conference Room A, 24/F, Harbour Building, Central
地點 : 中環海港政府大樓 24 樓會議室 A 室

AGENDA

議程

1. Confirmation of Minutes of Last Meeting of 28 December 2023
通過上次 2023 年 12 月 28 日之會議記錄
2. New Discussion Item 新議事項
 - (i) LVAC Paper No. 4/2024 – Consolidated Amendments of Code of Practice – Safety Standards for Class I, II, III and IV Vessels Introduction of standards for battery powered vessels
本地船隻諮詢委員會會議文件第 4/2024 號 – 對《工作守則》-- 第 I, II, III 和 IV 類別船隻安全標準的綜合修改引入電池動力船隻標準
 - (ii) LVAC Paper No. 5/2024 – Proposal for Medical Fitness Regime for Applicants or Holders of Local Certificates of Competency
本地船隻諮詢委員會會議文件第 5/2024 號 – 建議對本地合格證明書申請人／持有人實施健康證明要求
 - (iii) LVAC Paper No. 6/2024 – Proposed Amendments to the Merchant Shipping (Local Vessels) (Local Certificates of Competency) Rules and Examination Rules for Local Certificates of Competency – Addition of the Endorsement
本地船隻諮詢委員會會議文件第 6/2024 號 – 《商船(本地船隻)(本地合格證明書)規則》及《本地合格證明書考試規則》的擬議修訂 — 新增批註

(iv) LVAC Paper No. 7/2024 – Local Safety Management System
本地船隻諮詢委員會會議文件第 7／2024 號 – 本地安全管理制度

3. Any Other Business
其他事項

4. Date of Next Meeting
下次開會日期